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  Osnovna šola Miklavž na Dravskem polju  
Cesta v Dobrovce 21 

2204 Miklavž na Dravskem polju 
 

 
Z A P I S N I K  

1. seje Sveta staršev OŠ Miklavž in vrtca Miklavž  
ki je bila dne 21. 09. 2023, ob 18.15 uri,  

v jedilnici  OŠ Miklavž na Dravskem polju 
 
Prisotni:  
42 članov Sveta staršev šole in vrtca, ravnateljica zavoda, Dušanka Mihalič Mali, pomočnik 
ravnateljice Zvonko Trstenjak, pomočnica ravnateljice dr. Katarina Germšek, vodja podružnice 
Alenka Primec, predstavnica razredne stopnje 1-5 Janja Štrucl, predstavnica predmetne stopnje 6-9 
Nevenka Gselman, Urška Suhodolčan Homer, pomočnica ravnateljice za vrtec, Ksenija Rodeš, vodja 
enote vrtca Ciciban 
Odsotni:  
Odsotnost so opravičili predstavniki skupine Sovice, Pikapolonice, Rožice ter Mehurčki Ciciban. 
 
Dnevni red: 
 

1. Otvoritev seje, pozdrav in pregled prisotnosti ter seznanitev z dnevnim redom 

2. Izvolitev predsednika Sveta staršev in namestnika predsednika (javno ali tajno) 

3. Obravnava osnutka zaključnega poročila za OŠ Miklavž in vrtec Miklavž za leto 2022/23 

4. Obravnava poročila o izobraževanju za OŠ Miklavž in vrtec Miklavž 2022/2023 

5. Obravnava osnutka LDN za šolsko leto 2023/24 za OŠ Miklavž in vrtec Miklavž 

6. Plan izobraževanj za šolsko leto 2023/24 za OŠ Miklavž in vrtec Miklavž 

7. Volitve predstavnika staršev vrtca in predstavnika staršev šole v Svet zavoda OŠ Miklavž 

8. Razno  

 
Točka 1: Pozdrav in pregled prisotnosti 
 
Ravnateljica zavoda je pozdravila vse prisotne na seji Sveta staršev OŠ Miklavž in vrtca Miklavž, nato 
je preverila prisotnost in ugotovila, da je seja sklepčna. Vse predstavnike staršev so pozdravili tudi 
predstavniki šole in se jim predstavili. Ravnateljica zavoda je prosila, da se tudi starši predstavijo, 
kateri razred in skupino v vrtcu bodo zastopali v letošnjem šolskem letu v Svetu staršev. 
Ravnateljica zavoda je prisotne seznanila, da prvi sklic seje Sveta staršev opravi ravnateljica zavoda 
in vse prisotne seznanila z dnevnim redom seje. 
 
SKLEP ŠT. 1: 
Člani Sveta staršev so soglasno, z 42 glasovi ZA, sprejeli dnevni red 1. seje Sveta staršev. 
 
Točka 2: Izvolitev predsednika Sveta staršev in namestnika predsednika 
 
Ravnateljica je dala članom Sveta staršev možnost izbire ali bodo volitve za predsednika Sveta 
staršev in namestnika predsednika javne ali tajne. 
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SKLEP ŠT. 2: 
Člani Sveta staršev so soglasno, z 42 glasovi ZA, izglasovali javne volitve za izvolitev predsednika 
Sveta staršev in njegovega namestnika. 
 
Predlagana kandidatka za predsednico Sveta staršev za šolsko leto 2023/24 je bila ga. Simona 
Marko. Predlagana kandidatka se je s kandidaturo tudi strinjala. 
Z javnim glasovanjem je prejela 42 glasov ZA, nihče ni bil vzdržan in nihče ni bil proti. 
 
SKLEP ŠT. 3: 
Člani Sveta staršev so soglasno, z 42 glasovi ZA, potrdili go. Simono Marko za predsednico Sveta 
staršev za mandatno dobo enega leta. 
 
Za namestnika predsednice Sveta staršev za šolsko leto 2023/2024 je bil predlagan g. Smiljan Darko. 
Predlagan kandidat se je s kandidaturo tudi strinjal. Z javnim glasovanjem je prejel 42 glasov ZA, 
nihče ni bil vzdržan in nihče ni bil proti. 
 
SKLEP ŠT. 4: 
Člani Sveta staršev so soglasno, z 42 glasovi ZA, potrdili g. Smiljan Darka za namestnika 
predsednice Sveta staršev za mandatno dobo enega leta. 
 
Točka 7: Volitve predstavnika staršev vrtca in predstavnika staršev šole v Svet zavoda OŠ Miklavž 

Ravnateljica zavoda je napovedala, da ne bo mogla ostati na celi seji sveta staršev, zato se je iz 
točke 2. preskočilo na točko 7. dnevnega reda. Ravnateljica zavoda je dala članom Sveta staršev 
možnost izbire ali bodo volitve za predstavnika staršev vrtca in 2 predstavnikov staršev šole 
(predstavnik matične šola in predstavnik podružnične šola) v Svet zavoda OŠ Miklavž javne ali tajne. 
Z dvigom rok so predstavniki sveta staršev izglasovali, z 38 glasovi ZA, javne volitve, 4 predstavniki 
so bil za tajne volitve. 
 
SKLEP ŠT. 5: 
Člani Sveta staršev so, z 38 glasovi ZA, izglasovali javne volitve za izvolitev predstavnika staršev 
vrtca in predstavnikov staršev šole v Svet zavoda OŠ Miklavž. 
 
Predstavniki Sveta staršev so za predstavnika podružnične šole Dobrovce predlagali kandidatko go. 
Valentino Švajger. Predlagana kandidatka se je z kandidaturo strinjala. Z javnim glasovanjem je 
prejela 42 glasov ZA, nihče ni bil vzdržan in nihče ni bil proti. 
 
SKLEP ŠT. 6: 
Člani Sveta staršev so soglasno, z 42 glasovi ZA, potrdi go. Valentino Švajger za predstavnico 
staršev podružnične šole Dobrovce v Svet zavoda OŠ Miklavž za mandatno dobo štirih let. 
 
Predstavniki Sveta staršev so za predstavnika matične šole predlagali kandidata g. Smiljan Darka. 
Predlagan kandidat se je z kandidaturo strinjal. Z javnim glasovanjem je prejel 42 glasov ZA, nihče ni 
bil vzdržan in nihče ni bil proti. 
 
SKLEP ŠT. 7: 
Člani Sveta staršev so soglasno, z 42 glasovi ZA, potrdi g. Smiljan Darka za predstavnika matične 
šole v Svet zavoda OŠ Miklavž za mandatno dobo štirih let. 
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Predstavniki Sveta staršev so nadalje za predstavnika vrtca predlagali kandidatko go. Sanjo 
Milutinović ter kandidatko go. Janjo Rozman. Predlagani kandidatki sta se s kandidaturo strinjali. Z 
javnim glasovanjem je ga. Sanja Milutinović prejela 37 glasov ZA, ga. Janja Rozman 5 glasov ZA, 
nihče ni bil vzdržan in nihče ni bil proti, tako da je bila izglasovana kandidatka ga. Sanja Milutinović, 
z 37 glasov ZA. 
 
SKLEP ŠT. 8: 
Člani Sveta staršev so z 37 glasovi ZA, potrdi go. Sanjo Milutinović za predstavnico staršev vrtca v 
Svet zavoda OŠ Miklavž za mandatno dobo štirih let. 
 
Točka 8: Razno 

Ker je ravnateljica zavoda počasi zapuščala sejo, je pred odhodom še pod točko razno povedala par 
besed o šolskih pravili, predvsem je izpostavila pravila glede zapiranja oz. zaklepanja vrat šole. 
Poudarila je, da je na šoli 590 otrok v matični šoli in 99 otrok v podružnični šoli Dobrovce ter da se 
ob 7.45 h šola zaklene zaradi varnosti, nato pa se ob 8.05 h vrata ponovno odklenejo. 
 
Nadalje je ravnateljica zavoda pozvala starše k morebitnim vprašanjem. 
 
Predstavnica staršev je povprašala o šoli v naravi za 7. razrede. Ravnateljica pove, da se v zvezi z 
šolo v naravi glasuje, da mora biti večina za, da je v letošnjem šolskem letu res nekoliko višja cena 
za šolo v naravi 7. razredov, da se bo zaprosilo za sredstva iz šolskega sklada. Nadalje poudari, da 
kdor ima finančne težave, lahko zmeraj poda vlogo za subvencioniranje šole v naravi, izpostavi, da 
noben otrok še ni ostal doma izključno zaradi finančnega vidika, saj lahko socialno ogroženi straši 
podajo torej vlogo za subvencioniranje. Če pa kdo od staršev ne želi, da se njegov otrok udeleži šole 
v naravi, pa so za take primere pripravljene dejavnosti na šoli, ki se jih otrok mora udeležiti. 
 
Nadalje predstavnica staršev poudari težavo, da če otrok za neobvezen izbirni predmet izbere 
nemščino, ki je dve uri tedensko, da potem ne more izbrati še kak drug predmet. Ravnateljica 
zavoda izpostavi, da Zakon o osnovni šoli tako veleva in sicer, da učenec lahko izbere največ dve uri 
pouka neobveznih izbirnih predmetov tedensko, da pa šola učencem od 4. do 9. razreda ponudi 
pouk drugega tujega jezika kot neobvezni izbirni predmet v obsegu dveh ur tedensko, iz česar torej 
izhaja, da če otrok izbere nemščino, ki traja 2 h tedensko, po zakonu ne more izbrati še kakega 
drugega predmeta. 
 
V nadaljevanju predstavnik starša povpraša glede jutranjega varstva za 1. šolski dan. Ravnateljica 
obrazloži, da se jutranje varstvo izvaja že 1. šolski dan. Predstavnik izrazi željo, če se lahko v bodoče 
to izrecno zapiše oz. objavi na spletni strani šole, saj določeni starši tega niso vedeli. 
 
Ravnateljica zavoda je vsem zaželela srečno v šolskem letu 2023/2024 in se poslovila. Sejo je prav 
tako zapustil pomočnik ravnateljice, Zvonko Trstenjak. 
 
Vodenje seje je nato prevzela predsednica Sveta staršev, ga. Simona Marko. Vsem članom Sveta 
staršev se je zahvalila za izkazano zaupanje ter člane pozvala, da se naj sej redno udeležujejo in na 
sejah aktivno sodelujejo s svojimi konstruktivnimi predlogi in mnenji. 
 
Točka 3: Obravnava osnutka zaključnega poročila za OŠ Miklavž in vrtec Miklavž za leto 2022/23 
 
Pomočnica ravnateljice dr. Katarina Germšek je predstavila zaključno poročilo šole ter povedala, da 
je realizacija dela izvedena v celoti.  
V šolskem letu 2022/23 smo še naprej sledili programu razvoja šole za obdobje 2017−2023. 
Učencem smo pri obveznem in razširjenem programu zagotavljali varno, zdravo in spodbudno učno 
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okolje, uporabljali smo sodobne učne strategije za doseganje ciljev šole 21. stoletja. Pouk smo v 
celoti realizirali in analizirali vseživljenjska znanja. Izvedli smo načrtovane dneve dejavnosti in 
interdisciplinarne dneve. Spremljali smo uresničevanje vzgojnega načrta. Izvajali smo 
nadstandardne programe, realizirali smo razširjene programe šole, in sicer: zimska šola v naravi za 
učence 5., 7. r., poletna šola v naravi (plavalni tečaj) za učence 3. r., širok izbor interesnih 
dejavnosti, dopolnilni in dodatni pouk, podaljšano bivanje in jutranje varstvo v 1. r., kolesarski izpiti 
v 5. r.,  neobvezne in obvezne izbirne predmete, projekt RaP (Gibanje in zdravje za dobro psihično 
in fizično počutje). V ozaveščanju trajnostnega delovanja smo nadaljevali s projektoma Eko- in 
Zdrava šola, se vključili v projekt Varno na kolesu in Policist Leon svetuje, izvedli Tedne 
vseživljenjskega učenja, sodelovali v Evropskem tednu mobilnosti, v Projektu Slovenija – kot jo 
vidimo otroci, Živim zdravo idr. Velik poudarek smo dajali gibanju učencev in zdravemu 
življenjskemu slogu, zato smo izvedli Evropski šolski športni dan, sodelovali v projektu SLOfit, 
MOBAK. V povezovanju s krajem in ohranjanjem tradicije smo izvedli miklavževanje, sodelovali v 
projektu Turizmu pomaga lastna glava, pripravljali proslave in prireditve ob državnih praznikih, na 
katere so bili vabljeni tudi zunanji gostje. Tudi v letošnjem letu smo aktivno sodelovali v projektih 
Erasmus+ (BTL, Green Crossroads in akreditacija). Učenci so se z mentorji pripravljali na različne 
natečaje, v katerih so razmišljali o prijateljstvu, strpnosti, okoljski problematiki, krepili aktivno 
državljanstvo, sedmošolci so se vključili v projekt Rastem s knjigo. Učenci so se udeležili številnih 
tekmovanj iz znanja in športnih tekmovanj, kjer so bili uspešni. Pedagoški delavci in ostali zaposleni 
so se izobraževali v skladu z akcijskim načrtom šole, tako so svoja znanja in nova spoznanja 
vključevali v svoje delo.  
Ob koncu šolskega leta smo zadovoljni z narejenim in izvedenim. Dobre, pozitivne izkušnje, ki smo 
jih pridobili v šolskem letu 2022/23, bomo izkoristili tudi v prihodnje. Ker pa verjamemo, da smo 
lahko vedno boljši, bomo manj uspešne projekte/aktivnosti v naslednjem letu še izboljšali.  
Pomočnica ravnateljice za področje vrtca, Urška Suhodolčan Homer je predstavila zaključno 
poročilo, ki zajema evalvacijo vzgojnega dela v vrtcu v šolskem letu 2022/23. 
Osnova za uspešno pedagoško delo so zaposleni črpali iz Kurikuluma za javne vrtce, hkrati pa se 
prilagajali individualnim potrebam vsakega otroka. S starši se je aktivno sodelovalo in pomagalo pri 
vzgoji, saj je želja otrokom zagotoviti varno, zdravo, prijetno in razumevajoče okolje, vzpodbuditi 
ustvarjalnost, skozi igro razvijati samostojnost in sproščenost. 
Vrtec Miklavž ima dve enoti, in sicer vrtec Vrtiljak v Miklavžu in vrtec Ciciban v Dobrovcih, otroci so 
v obeh vrtcih razporejeni v oddelke I. in II. starostnega obdobja. Tudi v vrtcu se izvajajo 
nadstandardni programi, ki so v celoti ali delno sofinancirani s strani občine kot so Palček Bralček, 
Red je vedno pas pripet, Ciciban Planinec, Dan zemlje, Vrtec v naravi, obe enoti vrtca sodelujeta 
tudi v različnih projektih in natečajih. V poročilu so predstavljeni tudi materialni pogoji, na področju 
predšolske vzgoje je zavod posloval gospodarno in skrbel za ravnovesje med prihodki in odhodki. 
Šolsko leto 2022/2023 je bilo veliko bolj zapolnjeno, saj smo lahko izvajali več dejavnosti, se 
povezovali z zunanjimi izvajalci, društvi, vrtci, šolami… Obogatitvene dejavnosti so se izvajale v 
dopoldanskem času v sklopu vrtca ( pevski zbor, plesne urice, pravljični krožek, mali 
raziskovalec).Prav tako so se v oddelku odvijali in izvajali vsi projekti, natečaji, tudi mednarodni 
projekti BTL in PLIN, katera smo zelo uspešno vodili v nekaterih oddelkih  
 
6 predstavnikov je vmes sejo predčasno zapustilo. 
 
SKLEP ŠT. 9: 
Člani Sveta staršev so soglasno, s 36 glasovi ZA, nihče ni bil proti in nihče se ni vzdržal, potrdili 
seznanitev z osnutkom zaključnega poročila OŠ Miklavž in vrtca Miklavž za šolsko leto 2022/2023. 
 
Točka 4: Obravnava poročila o izobraževanju za OŠ Miklavž in vrtec Miklavž 2022/23 
 
Pomočnica ravnateljice dr. Katarina Germšek je predstavila poročilo o izobraževanju za OŠ Miklavž, 
povedala je, da smo šolsko leto 2022/23 pričeli z izobraževanjem na temo Vedno zanimiv in jasen 
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nastop, izvajalec g. Boštjan Romih. Poudarek pri izobraževanju smo namenili individualizaciji, 
diferenciaciji in personalizaciji pouka in čustveno vedenjskim motnjam. Vse šolsko leto so potekala 
različna izobraževanja v sodelovanju z Zavodom RS za šolstvo – Območna enota Maribor, različne 
oblike in metode dela pri pouku na daljavo. Izvedena sta bila dva starševska večera in ob zaključku 
šolskega leta strokovna ekskurzija. 
 
Pomočnica ravnateljice za področje vrtca, Urška Suhodolčan Homer je predstavila poročilo o 
izobraževanju 2022/23 za vrtec Miklavž. Povedala je, da smo šolsko leto 2022/23 pričeli s skupnim 
izobraževanjem strokovnih delavcev vrtca – z uvodno pedagoško konferenco, načrtovanje 
vzgojnega delovnega procesa za šolsko leto 2022/23. Izobraževanje je izvedla tudi organizatorka 
prehrane ga. Leandra Mernik – haccp ter tudi IKT izobraževanje za zaposlene vrtca. Zaposleni iz 
Zavoda RS za šolstvo in šport so preko spleta in v živo izvajali študijske skupine za strokovne delavke 
vrtca v času od konca avgusta do konca meseca oktobra 2022. Izvedena sta bila dva starševska 
večera. V mesecu maju 2023 smo v primeru dobre prakse v našem vrtcu gostili vrtec Zeko iz Cestice, 
Varaždin, s katerimi smo izmenjali dobre izkušnje, informacije ter se obogatili z novim znanjem.  
 
SKLEP ŠT. 10: 
Člani Sveta staršev so soglasno, s 36 glasovi ZA, nihče ni bil proti in nihče se ni vzdržal, potrdili 
seznanitev s poročilom o izobraževanju OŠ Miklavž in vrtca Miklavž za šolsko leto 2022/2023. 
 
Sejo je zapustila še ena predstavnica sveta staršev. 
 
Točka 5: Obravnava osnutka LDN za šolsko leto 2023/24 za OŠ Miklavž in vrtec Miklavž  
 
Pomočnica ravnateljice dr. Katarina Germšek, je predstavila osnutek LDN za šolsko leto 2023/24. 
Podarila je, da smo šolsko leto pričeli z 12 novimi zaposlitvami, kar je bil kar izziv zaradi 
manjkajočega kadra in bolniških odsotnosti, vendar smo vse uspešno izpeljali. 
V šolskem letu 2023/24 bo vzgojno-izobraževalno delo temeljilo na izvajanju programa življenja in 
dela osnovne šole po predpisanem predmetniku in podrobnih učnih načrtih za posamezne 
predmete. Pri vzgojno-izobraževalnem delu si bomo prizadevali za doslednejše ponavljanje, 
utrjevanje, preverjanje in ocenjevanje znanja ter razvijanje odgovornosti učencev do lastnega 
znanja. Poudarek bo na učnih oblikah in metodah dela, ki omogočajo prožna učna okolja. Z 
dejavnostmi ob pouku bomo skrbeli za zdrav telesni in duševni, predvsem pa celostni razvoj otrok. 
Trudili se bomo še naprej dograjevati pozitivno osebnostno rast otrok. Na področju duševnega 
zdravja otrok bomo spodbujali in gradili socialne mreže in zdravo šolsko okolje, kajti doseči želimo 
večje zadovoljstvo posameznika, dobre medsebojne odnose, spoštovanje in razreševanje konfliktov 
ter preventivno delovanje proti nasilju. Ozaveščali bomo o pomenu strpnih odnosov in jih 
spodbujali med vsemi udeleženci.  
Prednostna naloga pedagoškega dela v šolskem letu 2023/24 je nadaljevanje z delom z že utečenimi 
oblikami dela: formativno spremljanje pouka, fleksibilni predmetnik pri določenih predmetih, 
strnjene učne ure, medpredmetno povezovanje, interdisciplinarni dnevi dejavnosti, aktualizacija 
razširjenega programa, izvajanje programskih elementov (Gibanje za zdrav psihofizični in duševni 
razvoj otroka), skrb za nadarjene učence pri pouku in nadgradnja njihovega znanja. Veliko časa 
bomo posvetili ugotavljanju in zagotavljanju kakovosti s samoevalvacijo in akcijskemu načrtu 
razvojnega načrta šole. V tem šolskem letu bomo sodelovali v razvojni nalogi ZRSŠ in krepili svoja 
znanja s področja varnega in spodbudnega učnega okolja. V letošnjem letu bomo nadaljevali s 
poudarkom na sodelovanju s starši v okviru roditeljskih sestankov, pogovornih ur, starševskih 
večerov, Sveta staršev, Sveta šole in raznih prireditev, ki se bodo izvajale na šoli.  
V tem šolskem letu obiskuje šolo 676 učencev v 30 oddelkih, 25 oddelkov je na matični šoli, 5 pa na 
podružnici.  
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Pomočnica ravnateljice dr. Katarina Germšek je seznanila Svet staršev z novimi cenami šolske 
prehrane 2023/2024 in sicer:  

- Cena enega kosila za učence od 1. do 3. razreda: 2,10 €.  
- Cena enega kosila za učence od 4. do 6. razreda: 2,35 €.  
- Cena enega kosila za učence od 7. do 9. razreda: 2,65 €.  
- Cena enega kosila za zaposlene: 5,50 €.  

Ceno malice za šolsko leto 2023/2024 je 1,10 €, določi jo s sklepom minister za izobraževanje, 
znanost in šport.  
 
Pomočnica ravnateljice dr. Katarina Germšek je seznanila Svet staršev tudi z nadstandardnimi 
programi šole, ki ga sofinancirajo starši:  

- Tečaj nemškega jezika: 1., 2. in 3. r. 
- jutranje varstvo 2., 3., 4. r. 
- delno plačljive dejavnosti ob pouku in šola v naravi. 

 
Starši prijavijo otroke v oddelke nadstandardnih oblik dela s podpisano prijavnico, vse morebitne 
spremembe je mogoče urediti le do konca meseca septembra tekočega šolskega leta, ko se oddelki 
dokončno oblikujejo in se izdela dokončna kalkulacija cene prispevka staršev. 
 
Mamica učenke Ž.G. se iz vsega srca zahvali šoli in celemu zavodu za trud in delo ter poda same 
pohvale. 
 
Pomočnica ravnateljice za področje vrtca, Urška Suhodolčan Homer, je predstavila osnutek LDN 
vrtca za šolsko leto 2023/24, ki je osrednji dokument s katerim vrtec zagotavlja plansko, 
organizirano in sistematično uresničevanje ciljev predšolske vzgoje, potreb otrok, staršev in 
zaposlenih. Občina Miklavž je potrdila elemente LDN- 16 oddelkov v vrtcu, 10 Vrtiljak in 6 Ciciban, 
število otrok, ki so vključeni v vrtec in na osnovi katerih so izračunani kadrovski normativi. Finančni 
nadrt zajema zagotovitev sredstev za nadstandardne programe, investicijska vlaganja, vzdrževanje 
in materialna sredstva pa se uskladijo v koledarskem letu ob sprejemanju proračuna Občine 
Miklavž. Poslanstvo vrtca je ustvarjanje spodbudnega, zdravega in prijaznega okolja za otroka, ki se 
v njem dobro počuti in je sprejet. 
Vrtec je vključen in se bo vključeval v različne projekte na državni ravni kot so Mali sonček, Eko 
vrtec kot način življenja, Zdravje v vrtcu, Pasavček, Varno s soncem, Šola – Vrtec eko beri. Z igro do 
prvih turističnih korakov, Gozdni vrtec in na mednarodnem področju ERASMUS+, eTwinnig, ki so 
financirani s strani Evropske unije. V letošnjem šolskem letu bomo začeli z novim projektom 
UNICEFOVE PUNČKE IZ CUNJ 
V vrtcu se izvajajo tudi nadstandardne dejavnosti in sicer: učenje tujega jezika (nemščina), 
Cicitelovadba, Plesne igre nekoč in danes, Vrtec v naravi za predšolske. 
 
SKLEP ŠT. 11: 
Člani Sveta staršev so soglasno, s 35 glasovi ZA, nihče ni bil proti in nihče se ni vzdržal, potrdili 
seznanitev z cenami šolske prehrane za šolsko leto 2023/2024. 
 
SKLEP ŠT. 12: 
Člani Sveta staršev so soglasno, s 35 glasovi ZA, nihče ni bil proti in nihče se ni vzdržal, potrdili 
seznanitev z osnutkom LDN za vrtec in šolo za šolsko leto 2023/2024. 
 
SKLEP ŠT. 13: 
Člani Sveta staršev so soglasno, s 35 glasovi ZA, nihče ni bil proti in nihče se ni vzdržal, potrdili 
seznanitev z cenami nadstandardnih programov za šolsko leto 2023/2024. 
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Sejo je predčasno zapustila še ena predstavnica sveta staršev. 
 
Točka 6: Plan izobraževanj za šolsko leto 2023/24 za OŠ Miklavž in vrtec Miklavž  
 
Pomočnica ravnateljice dr. Katarina Germšek je seznanila vse prisotne na seji s planom 
izobraževanja za vse strokovne delavce šole, kot ostale administrativno tehnične delavce. Temeljni 
cilj je vzpodbujanje k stalnemu strokovnemu izobraževanju in izpopolnjevanju.  
Prednost pri izobraževanju imajo vsebine, ki so vezane na projekte in jih izvaja šola ter na sodobne 
oblike in metode dela z uporabo različnih učnih strategij za doseganje vseživljenjskih znanj.   
Študijska srečanja po predmetnih področjih so bila organizirana v mesecu avgustu 2023, predvidena 
so ostala izobraževanja kot tudi dva starševska večera in strokovna ekskurzija za vse zaposlene.   
Pomočnica ravnateljice za področje vrtca, Urška Suhodolčan Homer je predstavila plan izobraževanj 
za vrtec. Strokovni delavci vrtca enot Vrtiljak in Ciciban se bodo poleg skupinskih izobraževanj 
udeleževali še individualnih izobraževanj, ki si jih izberejo po svoji želji in interesu. Prav tako se 
skupinskih izobraževanj udeležujejo administrativno tehnični delavci, takšna izobraževanja sta bila 
izvedena že v mesecu avgustu 2023 in sicer HACCP in Pokončna drža – dobra drža.  V teku šolskega 
leta sta predvidena dva starševska večera ter strokovna ekskurzija  - izmenjava dobre prakse z 
drugim – dvojezični vrtec. Zaposleni se izobražujejo v okviru razpoložljivih finančnih sredstev. 
 
SKLEP ŠT. 14: 
Člani Sveta staršev so soglasno, s 34 glasovi ZA, nihče ni bil proti in nihče se ni vzdržal, potrdili 
seznanitev s Planom izobraževanja za šolsko leto 2023/2024 za OŠ Miklavž in vrtec Miklavž.   
 
Točka 7: Razno 
 
Predstavnica sveta staršev izpostavi, če bi starši lahko dali pobudo za ureditev varnih kolesarskih 
poti in pešpoti na tistih točkah in mestih, kjer še niso urejene. Predsednica sveta staršev odgovori, 
da se seveda lahko da pobuda na občino in SPV. 
 
Sledi glasovanje. 
 
SKLEP ŠT. 15: 
Člani Sveta staršev so soglasno, s 34 glasovi ZA, nihče ni bil proti in nihče se ni vzdržal, potrdili 
predlog, da se pripravi osnutek pobude za ureditev pešpoti in kolesarskih poti v okolici šole.  
 
Predsednica sveta staršev ga. Simona Marko se je vsem prisotnim zahvalila za udeležbo na seji in 
sejo zaključila. 
Seja je bila zaključena ob 20.20 uri. 
 
Zapisala:       Predsednica Sveta staršev: 
Suzana Laketić       Simona Marko 

 

  


